
 
30-06-2025 

Bestyrelsesmøde 
Deltagere:  

- Jesper Bechmann (Formand) 

- Bjørn Aarøe (Næstformand) 

- Leif Eriksen (Kasserer) 

- Nicolai Kristensen (Formand fodbold) 

- Arne Jeppesen (Formand badminton) 

- Leif Jensen (Formand Krolf) 

- Ruddi (Senior idræt) 

Fraværende:  

- Jacob (Tennis) 

1. Punkter fra sidste møde:  

a. Bedre skiltning/oversigtskort til anlægget – Hvor skal man køre hen til krolf?  

b. Grøn Koncert frivillige ønskes – status på dette? 

c. Sende regning til Alfa Laval – Ønskes gjort i god tid – Status? 

d. Leif dykker ned i QR-kode ændringer – Status? 

e. POST fremsender økonomien for bankospil til Leif – Status? 

f. Snak med Marc om Bankospil til 2026 – Bjørn 

g. Børnegymnastik – Bakkeskolen gymnastiksal – Bjørn 

 

2. Punkter til dagens møde: 

a. Kunstgræs status – Jesper (Formand) 

b. Udbygning af klubhus – Skal der arbejdes videre? - Jesper (Formand) 

c. Orientering vedr. møde m. atletik – Jesper (Formand) 

d. Kalender vedr. booking af lokaler – Jesper (Formand) 

e. Internet/WIFI – Jesper (Formand) 

f. Velkomstskilt – Jesper (Formand) 

g. Årshjul med aktiviteter – Jesper (Formand) 

h. Seest Boldklubs 75 års jubilæum (2028) – Jesper (Formand) 

i. Lotteriregler – Arne Jeppesen (Badminton) 

j. ”Vedligeholdet” – Arne Jeppesen (Badminton) 

k. Mere fokus på SoMe – Bjørn (Næstformand) 

l. Hjemmesiden - (Mads ansvarlig for hjemmesiden kommer) 

m. Diverse – Alle 

n. Næste møde? 

 

 

Referat: 

 



Næste møde: 4 /8 2025 kl. 19:00            

 

3. Referat til dagens møde: 

Punkter fra sidste BS-møde: 

a. Leif Eriksen (kasserer) har modtaget bilag fra Post mangler at samle sammen og sende 

regningen til Alfa Laval for deres arrangement på anlægget. Bedes gjort ASAP. 

b. Bestyrelsen har aftalt at vi ”markerer” ændringer i QR-koder for løst – der er pt. ikke behov 

for flere QR-koder  

c. Resultatet for bankospil 2025 blev gennemgået 

d. Marc og Helmer vil gerne køre bankospil 2026 men kan godt bruge én mand mere. Vi 

indkalder Marc og Helmer til et bestyrelsesmøde slut året for at høre hvad de skal have hjælp 

med.  

Punkter til dagens BS-møde: 

e. Kunstgræs – Vi arbejder videre med ønsket om kunststofbane. Næste skridt er at tage 

dialogerne videre med Fodboldudvalget (på dagens møde for fodboldudvalget) samt 

kommunen. Der skal sættes et Kunststofbane-udvalg hvis behov og ønsket for en 

kunststofbane fortsat er der, hvor der igangsættes initiativer til at indhente økonomi samt 

diverse. Vi tager en status senere. 

f. Jesper (Formand) og Bjørn (Næstformand) holdte møde med Poul og Lars fra Atletik. Der er 

et fælles ønske om at være mere synlig i lokalmiljøet og samarbejde for at få flere ned til 

Seest Idrætspark. Her kan man i samarbejde lave en sportsdag, hvor man kan komme til Seest 

Idrætspark og prøve de forskellige sportsgrene. Ønsket om en samlet dag/fest for medlemmer 

i Seest Idrætspark ønskes også. 

g. Atletik forespørger et fælles sponsorudvalg (setup) for sponsorater til opvisningsbanen – Her 

er det vigtigt at vi ikke underbyder hinanden. Det nuværende setup er atletik en del billigere 

end fodbold og det skaber unødvendigt konkurrence – ønske om at nå til enighed om pris og 

setup. 

h. En ny kalender hænger ude foran mødelokalet. Det er muligt at booke det lille mødelokale og 

store mødelokale (hvor pool bordet står). Man skal skrive sig ind i kalenderen for at booke 

lokalet.  

i. Velkomstskilt – Vi arbejder på 2x velkomstskilte. Det ene skal stå efter Tennis banen og det 

anden tiltænkt nede ved hjertestarteren. Jesper (Formand) løber videre med den sammen med 

Poul fra Atletik. Der skal kunne ses forskel på de to krolfafdelinger samt et ”Du står her”.  

j. Jesper sender udkast til et årshjul for hovedbestyrelsen. Til næste bestyrelsesmøde 

sammensætter vi et årshjul for hovedbestyrelsen.  

k. Vi går i tænkeboks ift. Seest Boldklubs 75-års jubilæum om hvad vi ønsker for klubben og 

lokalsamfundet.  

l. Arne beretter at der er kommet nye lotteriregler. Vi skal søge jf. de nye regler til bankospil og 

Seest Cup fremover.  

m. Bjørn tager SoMe rollen og kommer med input/udkast til næste bestyrelsesmøde om hvordan 



vi kan skabe mere ”larm” omkring vores klub. 

n. Møde for hjemmesiden mandag d. 28 juli – 18:30 – Kom med rettelser, input samt se på 

layout til hjemmesiden. Se mail for flere detaljer om mødet 

o. Næste møde: Mandag d. 4 august kl 19:00 


